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1.2  A fonév (Noun)

1.2.1  Többes szám

Többes szám jele: S

Példa: 

a dog – dogs (egy kutya – kutyák)

(Ezt a szabályt a szavak többes számú alakjának a kiejtésével lehet a 
legkönnyebben felismerni. Általában nem tudunk csak egy ”s” hangot hozzá 
ejteni, ezért ejtéskönnyítésként használjuk az ”i” hangot, amelyet írásban ”e” 
betűvel jelölünk. Az ”es” többes szám jelét legtöbbször ”iz”-nek ejtjük.)

a bus	 buses (egy busz - buszok)

A mássalhangzó + Y-ra végződő főnevek ”IES” végződést kapnak, azaz az 
”y” átváltozik ”i”-re és majd megkapja az ”es” többes szám jelét. - Ez a szabály 
nem érvényesül, ha a főnév magánhangzó + y-ra végződik.

a family	 families (egy család - családok)    

DE! a boy	 boys (egy fiú - fiúk)

FIGYELEM! Néhány F / FE-re végződő főnév ”VES” végződést kap, azaz 
az ”f” / ”fe” átváltozik ”v”-re, majd megkapja az ”es” többes szám jelét.

a knife	  knives (egy kés - kések)    

          

           a safe	 safes (egy széf - széfek)DE!

Ha a szó S / SS / SH / CH / X betűre végződik, akkor a főnév többes számban 
”ES” végződést kap. 

DE!
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! Kivételek
person – persons / people (ember/személy - emberek/személyek)

man – men (férfi - férfiak)

woman – women (nő - nők)

child – children (gyerek - gyerekek)

mouse – mice (egér - egerek)

fish – fish (hal - halak)

sheep – sheep (bárány - bárányok)

foot – feet (lábfej - lábfejek)

goose – geese (liba - libák)

tooth – teeth (fog - fogak)
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